
Møteprotokoll 
Utvalg: Utvalg for samfunnsutvikling 

Møtested: Digitalt møte - Microsoft Teams 

Dato: 10.12.2020 

Tidspunkt: 10:00 - 14:25 
 

Til stede:    
Navn Parti Funksjon Varamedlem for 
Torkel Johnsen FRP Leder  

Roy-Willy Hansen SP Nestleder  

Grete Pedersen SP Medlem  

Trond Abelsen AP Medlem  

Anders Killie Solli SP Medlem  

Åsta Sortland AP Medlem  

Christine Simonsen H Medlem  

Tor Atle Aune SL Medlem  

Louis S. Edvardsen H Medlem  

Ole Roger Storås AP Medlem  

Hilde Lisbeth Strand MDG Medlem  
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Asbjørn Beyer Log Servicemedarbeider 

Alf Ingvart Rørbakk Kommunalsjef 

Tom-Rune Eliseussen  

Wenche Pedersen Virksomhetsleder 

Sylvia Friedrich  

Hogne Eidissen Rådmann 

Fred-Inge Fredriksen Virksomhetsleder 
 



Merknad i møte: 
Innkalling: godkjent. 

Spørsmål til rådmann 
Ole-Roger Storås (AP) - spørsmål om løsning på utfordringer med parkering og trafikk rundt Trollvik 
skole. 

Rådmann: - Er klar over at det er for lite parkeringsplasser ved skolen. Sett på mulighet for parkering 
nord for skolen. Må søkes og det er ikke satt av midler i budsjett. Mulig å frakte overskuddsmasser fra 
prosjekt med vannbehandlingsanlegg ved Leiknesdammen som et forprosjekt til parkeringsplass. Sett 
på mulighet for å legge til rette for parkering i det nordre hjørnet av busslommen som en midlertidig 
løsning på kort sikt. 

Tor Atle Aune (SL) - spørsmål om det skal legges vann og avløp i gang- og sykkelsti på Laukhella. 

Rådmann: - det er fylkeskommunen som bygger. Det skal legges. Dette er en avtale som kommunen 
har med fylkeskommunen, der kommunen skal betale en andel av merkostnadene til. 

Saksliste: godkjent. 

Godkjenning av møteprotokoll 
Trond Abelsen (AP) og Anders Killie Solli (SP) ble valgt til å godkjenne møteprotokollen. 
Anders Killie Solli (SP) med ønske om å loggføre administrasjonens deltakelse i de forskjellige 
sakene, da dette er et digitalt møte. Leder oppfordret til å skrive i møtets samtalevindu når de deltar i 
en sak. 

Orientering 
Etter møtet orienterte rådmann om Kommunedelplan om bynære områder og Sentrumsplan. 

Fra administrasjonen deltok: 

 Hogne Eidissen - til stede under hele møtet. 

 Sylvia Friedrich - til stede under hele møtet. 

 Wenche Pedersen - til stede under sak 174/20 til 189/20. 

 Fred-Inge Fredriksen - til stede under sak 173/20. 

Ordfører var også til stede og orienterte i sak 178/20 og om kommuneadvokatens vurderinger til 
utvalgets habilitet for behandling av sak 175/2020. 

Etter møtet orienterte Rådmannen om kommunedelplan for bynære områder og sentrumsplanen. 

 



Møteprotokollen er godkjent i møte/blir godkjent i neste møte



Utvalg:  Utvalg for samfunnsutvikling 

Møtedato: 10.12.2020 

Sak:  177/2020 

 

Behandling  
Samtlige 11 representanter til stede. 
Innstillingen var enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 
Utvalg for samfunnsutvikling som planutvalg i Senja kommune vedtar: 

1. Aktuelt planinitiativ er i tråd med samfunnsdelens fokusområde «Senja kommune – utviklingsmotor i 

Nord», mål 1 økt lokal verdiskaping og flere lønnsomme bedrifter, samt regional næringsplan som har 

reiseliv som satsingsområde. Planutvalget er positiv til at reguleringsendring for aktuell eiendom 

gnr/bnr. 112/117, m.fl. kan startes opp i tråd med fremmet planinitiativ, dat. 19.11.20. 

2. Planinitiativ er kontrollert opp mot forskrift om konsekvensutredning §6 og §8, og planutvalget 

konkluderer at aktuelt planarbeid ikke utløser krav om konsekvensutredning. 

3. Planen skal utarbeides som en detaljregulering i privat regi. Planavgrensning framgår av vedlegg 4. 

Evt. justeringer av plangrense pga. tilpasning til eksisterende eiendomsgrenser, plassering av 

eksisterende teknisk infrastruktur, m.v. skal avklares i administrativt oppstartsmøte. 

4. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre administrativt oppstartsmøte før planoppstart varsles. I 

oppstartsmøte avklares bl.a. det videre samarbeid mellom rådmannen og forslagsstilleren, 

adresseliste berørte grunneiere/sektormyndigheter, konkret utredningsbehov, tildeling planID, m.v. 

Begrunnelse for vedtaket framgår av saksredegjørelsen. 

Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-3 og 12-8. 


